
Protokoll vid styrelsemöte 2006-04-23 för Tådås väg- och samfällighetsförening 
 
 
Närvarande: Siv Engdahl, Ann Karlsson, Olle Karlsson, Per-Åke Berntsson, Bo 
Willfors, Gunilla Jägemalm och Gunnar Sahlström 
 
1. Gunnar S utsågs till sekreterare för mötet. 
 
2. Siv E redovisade att ekonomin är god.  
 
Budget för kommande verksamhetsår diskuterades. 
 
Beslöts att föreslå oförändrad debitering. 
 
3. Stadge- och regelförslagen. 
Beslöts att diskutera det på nästa styrelsemöte den 14 maj. 
 
4. Diskuterades behoven av vägarbeten. 
 
Olle K redovisade kostnadsberäkningar för nya vägar till Tådås 1:68-1:71. Vid 
sistnämnda fastighet behövs sprängningsarbeten göras både för väg och för avlopp. 
Beslöts att kostnaderna för denna vägdel skulle delas lika mellan väg- och 
avloppsföreningarna. 
 
Vägen till det kommande reningsverket behöver förbättras. 
 
Per-Åke B skall höra med dem som skall göra grävningsarbetena om kostnader att 
även göra dessa vägarbeten. 
 
Det beslöts att vi skulle anlita någon att klippa vid vägarna för 2000 kr där det inte är 
tomtmark. I första hand skall klippningen ske vid infarterna. 
 
Beslöts att avvakta med att skrapa och salta vägarna. 
 
5. Vägskyltar 
Nya vägskyltar som anger de nya numren skall sättas upp där vägarna förgrenas. 
Bo W hade fått in två offerter. 
Beslöts att anta offerten från PPV i Kållered. 
 
Mötet avslutades 
 
 
 
 
Gunnar Sahlström  Gunilla Jägemalm 
Mötessekreterare  ordförande 
 


